



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No. 20049

23rd February, 2021

Dear Parents/Guardians,

Health Protection Measures for Schools (updated on 22nd February, 2021)

The Education Bureau has updated the Health Protection Measures for Schools. Parents and students should pay attention to the following:

- If a student is a close contact or household member of a confirmed or preliminary confirmed case of COVID-19, the student must not attend school and should undergo quarantine and/or testing as instructed by the Centre for Health Protection.
- If a student is subject to compulsory testing, he must undergo testing as instructed and obtain a negative test result before attending school.
- Students should check their temperature every day. Those with fever, respiratory symptoms or sudden loss of taste or smell should not attend school. They should seek medical advice as soon as possible.

Parents should promptly inform the school of the above cases. Parents and students can refer to following link for details of the measures.

https://www.edb.gov.hk/en/sch-admin/admin/about-sch/diseases-prevention/guidelinescovid19.html

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung

Principal

陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

20049

敬啟者:

學校健康指引(更新日期:2021年2月22日)

教育局已更新學校健康指引,家長和學生應注意以下事項。

- 如學生被界定為2019冠狀病毒病「確診」/「初步確診」個案的「密切接觸者」或「密切接觸者」的同住成員,必須按衞生防護中心的指示進行檢疫/檢測,切勿回校。
- 如學生須作強制檢測,必須按指示進行檢測,並在獲得陰性檢測結果後才能回校。
- 學生應在每天上學前量度體溫,有發燒、出現呼吸道感染徵狀或突然喪失味覺或嗅覺的學生不應上學,並盡早求診。

家長應盡早通知學校上述情況。家長和學生可按以下連結瀏覽學校健康指引詳情:

https://www.edb.gov.hk/tc/sch-admin/admin/about-sch/diseases-prevention/guidelines-covid19.html

如有疑問,歡迎致電校務處查詢(電話 27118175)。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長 李丁亮 啟

2021年2月23日